

2016 CACEE National Conference - Social Activities



Welcome to Montreal, a diverse and vibrant city known for its culture, food and general joie de vivre! Your Conference Social Committee has been working hard to help you make the most of your stay and all that Montreal has to offer!

In addition to the optional Sunday activities listed below, keep your eye on #2016CACEE and the conference website in the coming weeks for restaurant recommendations, neighbourhoods to explore, and sights to see!

Optional Sunday Activities

Mile End Montreal Food Tour

<http://localmontrealtours.com/food-tours/mile-end-montreal-food-tour/>

Description: Montreal is deservedly famous for its culinary delights and keen appreciation of food! Whether your tastes lean towards bagels and smoked meat or fine French cuisine or locally-sourced organic vegan fare or artisanal chocolate (or all of the above, frankly!) the Mile End neighborhood is a great place to start. This 3 hour, 2.2km tour includes 6 food stops (enough for a hearty lunch) as well as lots of local lore.

Time: 11:00am

Registration: Private group tour for CACEE participants (minimum 12, maximum 16).

<https://kiosk.eztix.co/kiosk-optimised/105727>

Cost: \$49 (adults), \$35 (children 7-13), \$35 (vegan or gluten intolerant) + taxes

What to Bring: Good walking shoes and a healthy appetite!





Cirque du Soleil 'Luzia'

<https://www.cirquedusoleil.com/canada/montreal//shows>

Description: Montreal is one of the world's great circus cities, so what better place to see the world-famous Cirque du Soleil! CACEE has organized a group rate for tickets to the upcoming show, Luzia. First-come, first-served!

Time: 1:30pm

Cost:

Price Level 1 = \$ 110

Price Level 2 = \$ 90

Registration: To reserve a ticket, email Jan Bottomer, CACEE Social Committee Head at jan.bottomer@mcgill.ca by 5:00pm EST Thursday April 28th!

Walk on Montreal's "Mountain"

https://en.wikipedia.org/wiki/Mount_Royal

Description: Interested in exploring Montreal's beautiful Mount Royal Park - one of Montreal's largest greenspaces? Gregg Blachford - CACEE Life Member and long-time Montrealer - will be leading a walk up and around Montreal's landmark mountain from the conference's hotel - Le Centre Sheraton - and back. Enjoy the wonderful views from the Belvedere and the calm and peaceful forest pathways.

Time: 1:30 pm. for about 2-3 hours. Meet in the lobby of the Sheraton.

Cost: Free

What to bring: Wear good walking shoes and weather-appropriate gear!

Registration: Please RSVP by emailing Gregg Blachford at greggblachford@gmail.com.



Congrès national de l'ACSEE 2016 – activités sociales



Bienvenue à Montréal, une ville diverse et animée connue pour sa culture, sa nourriture et sa joie de vivre! Le comité social du Congrès travaille fort pour assurer que vous profitez au maximum de votre séjour et de tout ce que Montréal a à offrir!

En plus des activités facultatives du dimanche ci-dessous, restez à l'affût au #2016CACEE et sur le site web du Congrès dans les prochaines semaines pour les recommandations de restaurants, de quartiers et de lieux à visiter!

Activités facultatives du dimanche

La visite gourmande du Mile End

<http://localmontreal.com/food-tours/mile-end-montreal-visite-guidee/?lang=fr>

Description : Montréal est connue pour sa réputation bien méritée en matière culinaire et son appréciation de tout ce qui est bouffe! Si vos préférences se penchent vers les bagels et le smoked meat ou plutôt la fine cuisine française ou plutôt la nourriture végétalienne d'origine locale ou plutôt le chocolat artisanal (ou, franchement, tous ces choix!), le quartier du Mile End est la meilleure place pour commencer. Cette visite de 3h et 2,2km inclus 6 haltes-bouffe (assez pour un dîner copieux) ainsi qu'une introduction aux traditions locales.

Heure : 11h00

Inscription : Groupe privé des participants de l'ACSEE (minimum 12, maximum 16).

<https://kiosk.eztix.co/kiosk-optimised/105727>

Coût : 49.00\$ (adultes), 35.00\$ (enfants 7-13), 35.00\$ (végétalien ou intolérant au gluten, taxes en sus).

Quoi apporter : Bonnes chaussures de marche et un appétit!





Cirque du Soleil 'Luzia'

<https://www.cirquedusoleil.com/fr/canada/montreal/spectacles>

Description : Montréal est une des villes les plus renommées de cirque au monde, alors quelle meilleure place pour voir le fameux Cirque du Soleil! L'ACSEE a organisé un tarif de groupe pour des billets au spectacle Luzia. Premier arrivé, premier servi!

Heure : 13h30

Coût :

Price Level 1 = \$ 110

Price Level 2 = \$ 90

Inscription : Pour réserver votre billet, envoyer un courriel à Jan Bottomer jan.bottomer@mcgill.ca avant le 28 avril 2016!

Balade sur le fameux Mont-Royal de Montréal

<http://www1.ville.montreal.gc.ca/siteofficieldumontroyal/front>

Description: Êtes-vous intéressé à explorer le magnifique parc du Mont Royal – un des espaces verts les plus vastes de Montréal? Gregg Blachford, membre-à-vie de l'ACSEE et Montréalais de longue date, mènera une marche montant le mont historique et ses environs. Le départ et le retour sont prévus à partir du lobby du Centre Sheraton, où aura lieu le Congrès. Profitez des vues magnifiques de la Belvédère et des sentiers paisibles.

Heure : 13h30 pendant 2 à 3 heures.

Coût : GRATUIT

Quoi apporter : Bonnes chaussures de marche et des vêtements adaptés à la météo.

Inscription : Veuillez confirmer votre présence en envoyant un courriel à Gregg au greggblachford@gmail.com.

